
                                                                                                                                          

Protokoll  Fört vid möte med  

Nr:7 2024                       Hertsöns Områdesgrupp   

 

Datum:    Tisdag den 10 september 2024 Kl.10.00  
     

Plats:   "Aktivitetshuset Kubben" Domherregränd 1, Hertsön   
 

Närvarande: Bengt Augustsson, Ordförande Luleå SK  

Roger Sjöström, Sekreterare Luleå SK    

                                       Eva Bryggman, Studiefrämjandet   

Jennifer Lagerskog, Hertsöns Bibliotek 

Bodil Edenhagen, Svenska Kyrkan, Luleå 

Brita Ström, S-Föreningen Hertsön 

Ingrid Brännvall, Ordförande Bagarstugan 

Sven-Eric Ronnebjer, Ordförande, PRO Hertsön/Lerbäcken 

Elisabeth Bergman, PRO Hertsön/Lerbäcken, Unga Örnar 

Emma Jonsson, Rädda Barnen 

                                       Ulrika Enbom Karlsson, Lulebo (Del av tid) 

Bertil Henriksson, Frilansare 

 

Bilagor:                          0 

 

§33Mötets öppnande   

       Ordförande Bengt Augustsson hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.  

 

§34 Fastställande av dagordning 

       Den förslagna dagordningen fastställs. 

  

§35 Val av sekreterare för mötet 

       Beslut: Roger Sjöström väljs till sekreterare för mötet. 

   

§36 Föregående protokoll  

       Beslut: Protokoll Nr:6 från 2024-08-06 godkännes i befintligt skick. 

 

 

§37 Hertsöns Nätverk Rapporter från Medlemsorganisationer 

   a/ Ulrika Enbom Karlsson Lulebo, informerar om 

    ¤”Hertsöpiloten” har drivits i 3 år nu. Ulrika håller på med en dokumentation  

       vad har hänt på Hertsön sen starten av ”Hertsöpiloten”    

    ¤ Lulebo har satt nya bänkar vid boulebanan. 

    ¤ Lyktstolparna ska ses över i Hertsö centrum, för närvarande är det ganska mörkt där.    

       Lekplatsen i centrum är trasig. En skrivelse skall framställas till berörda i Kommunen,  

       om alla åtgärder som måste göras kring Hertsö centrum.  

    ¤ Ska träffa ny rektor Martin Karlsson idag.  

    ¤ Erik Öhrling slutar sin tjänst som VD på Lulebo. 

 



b/ Sven-Eric Ronnebjer, Ordförande, PRO Hertsön/Lerbäcken och Elisabeth Bergman,    

     informerar om 

  ¤ PRO har Medlemsmöte i ”Kubben” den 24/9, Lumire kommer på besök. 

  ¤ Datautbildning startar den 26/9. 

  ¤ Ska besöka brandövningsfältet den 2/10.  

  ¤ Litteraturcirkel med Jan Englund.   

 

c/ Eva Bryggman, Studiefrämjandet, informerar om 

 ¤ Frågan om hörslinga i lokalen så ligger det under Kultur/Fritidsförvaltningen. 

 ¤ Konstutställning i ”Kubben” den 28/9 Kl.11.00-15.00 

 ¤ Loppis i ”Kubben” den 26/10 Kl.11.00-15.00 

 ¤ Teatergruppen är igång. 

 ¤ Livesänd konferens. 

 

d/ Bodil Edenhagen, Svenska Kyrkan, Luleå, informerar om 

 ¤ Högmässa söndagar, söndagsskola med kyrkkaffe. 

 ¤ Sångstund måndagar i Hertsökyrkan kl.10.30 och tisdagar i Örnäsets kyrka kl.14.30. 

 ¤ Vandra genom Gamla Testamentet. För vuxna och ungdomar,  

    den 28/9 kl.10-15.00 i Hertsökyrkan 

 ¤ Den 1/12 är man kommenderad till Domkyrkan. 

 

e/ Jennifer Lagerskog, Hertsöns Bibliotek, informerar om 

¤ Biblioteket ansöker om Bibliotekarie, har nu 2 vikarier på plats.  

¤ Bokcafé om förbjudna böcker. 

¤ Fortfarande frågor om var Biblioteket är på Hertsön, försöker få ut information. 

      

f/ Brita Ström, S-Föreningen Hertsön, informerar om 

¤ S-Föreningen har haft surströmmingsfest, gäst var Carina Sammeli.  

¤ Brita kommer att vara kvar fram till årsmötet. 

 

g/ Ingrid Brännvall, Ordförande Bagarstugan, informerar om 

 ¤ Söker efter personer som kan hjälpa till, en del avgångar från styrelsen.  

 ¤ 8 kurser framöver, har kurs idag. 

  

h/ Emma Jonsson, Rädda Barnen, informerar om 

 ¤ Summer Vibe har varit i 3 veckor under sommarlovet på Hertsö centrum.  

    80-90 barn har deltagit. Man har haft dansgrupp, artister m.m.  

    Man hyrde en fotbollsvägg som dessvärre gick sönder. 

 ¤ Ute och besöker mellanstadiet.   

 ¤ Svårt att komma in i någon gympasal, Ängskolans sal är för liten med 30 barn. 

 ¤ Ska träffa Biblioteket, så att man inte konkurrerar ut varandra under loven etc. 

 ¤ Höstlovsdisco är vecka 44. 

 

  

 

 

 



    i/ Bengt Augustsson, Ordförande Luleå SK informerar om  

    ¤ Uppstart av Flickor och Pojkar födda 2018 är igång.  

    ¤ Fortfarande mycket strul kring Damfotbollen i Luleåområdet.  

       Många tidningsartiklar har det varit detta år.  

    ¤ Ingen höjning av Kommunbidraget, men hyrorna höjs. 

    ¤ Sponsringen minskar, LSK har börjat att sälja rabatthäften.  

 

    j/ Bertil Henriksson, Frilansare, informerar om 

    ¤ Är numera revisor i Nordiska Rådet. 

    ¤ Det är en trevlig utemiljön kring årgångsboendet enligt Bertil. 

    ¤ Jobbigt när man flyttat busshållplatsen vid centrum, på grund av vägarbeten. 

 

§38 Övriga frågor  

       Inga övriga frågor finnes. 

 

§39 Nästa möte 

       Tisdag den 15 oktober Kl.10.00, "Aktivitetshuset Kubben" Domherregränd 1. 

       Mötesdagar hösten 2024, tisdagar 12/11 och 10/12 

 

§40 Avslutning  

       Ordförande Bengt Augustsson tackar alla för visat intresse och  

       förklarar mötet för avslutat. 

    

 

 

Vid Protokollet                                                    Ordförande: 

 
……………………………………                            …………………………………… 
Roger Sjöström   Bengt Augustsson    


